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Mødereferat: ekstra ordinær General forsamling 2024 (18/1-2024) Århus Akvarieforening. 

 

1: Valg af dirigent  (Henrik ) 

2: Valg af referent (Birger valgt). 

3: Valg af stemmetællere - 2 stk valgt (Carsten & Bent). 

4: Indkommende forslag  
 
Bestyrelsen stiller følgende forslag: 
 
a. Ændring af bestyrelsens sammensætning, nuværende ordlyd: 
§ 8. Bestyrelsens sammensætning: 
Bestyrelsen består af 8 personer. 
Foruden formand og kasserer, konstituerer bestyrelsen sig selv ved første kommende 
bestyrelsesmøde. Dette er gældende til næste generalforsamling. 
Der skal vælges følgende poster: 
1 Næstformand 
1 Sekretær 
De enkelte bestyrelsesmedlemmer vælges af generalforsamlingen for to år ad gangen. Genvalg 
kan finde sted. 
 
Foreslås ændret til: 
§ 8. Bestyrelsens sammensætning: 
Bestyrelsen består af 3-5 personer. 
Formand vælges i ulige år for to år ad gangen. 
Kasserer vælges i lige år for to år ad gangen. 
Øvrige bestyrelsesmedlemmer, 1-3 personer, vælges hvert år. 
Genvalg kan finde sted.  

Forslaget er vedtaget – enstemmigt. 

b. Tilføjelse til § 14, Ophør: 
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Stk. 3. 
Ved foreningens opløsning kan betalt kontingent for indeværende år refunderes til foreningens 
medlemmer.  

Forslaget er vedtaget – enstemmigt. (skal dog lige tjekkes om det er lovligt, vi er underlagt 
offentlige regler).  Jesper kontakter en advokat mht lovlighed. 

5: Valg til bestyrelsen (lige år), suppleanter og revisorer (hvert år) 

Formand: ekstraordinært 1 år – (efterfølgende lige år). Jan Dyrlæge opstiller (14 stemmer)  – Rud 
opstiller. (5 stemmer). Jan Dyrlæge valgt. 

Kasser – Erik afgår pga alder, Jesper opstiller. (valgt). 

Bestyrelsesmedlem:  Rud opstiller – (valgt) 

Bestyrelsesmedlem: Michael Løvebjerg opstiller. (valgt). 

Bestyrelsesmedlem: Carsten Lykke opstiller (valgt). 

1: Suppleant (hvert år):  Henrik Borgen (valgt). 
2: Suppleant (hvert år):  Hans Henrik Pedersen (Ormslevvej) (valgt). 

 2 revisorer (hvert år) Bodil Sørensen og Peter B. Jensen (valgt) 
 1 revisorsuppleant (hvert år) Michael Winthen (valgt) 

 

6: Evt. 

Plantorama har henvendt sig til foreningen om vi vil lave et arrangement sammen med dem i 
første weekend i maj. Muligheden for at sætte fokus på hobbyen. Er der nogen der vil gøre dette? 
Rasmus kontaktes efterfølgende. Hvis der er bemanding nok, kan foreningen få en ”masse gratis” 
reklame og efterfølgende godt samarbejde med Plantorama. Rasmus er driven for dette. Ikke 
andre punkter til evt. Generalforsamling slut – spisning og aktion som sidste punkt. 

 

 

 


